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Wijkraad de Brabander 
 

 

Notulen: nummer 06, 2018 

Datum overleg: 5 november 2018 
Aanwezig: Olaf Duisters, Marc van Dalen, Hugo Coolen, Rolf van de Ligt, Bas Gorissen, 

Joyce de Graaff, Ingrid Starmans 

Gasten: Roel Arts (Haviklaan),  Ilse Janssen (Sperwerstraat) 

Afwezig: Dorus van Rooij 

 

Agenda:  

1. Welkom  

2. Notulen vorige vergadering 

3. Punten uit de actielijst 

4. Ingekomen stukken  

5. Sociaal klimaat  

6. Verkeer 

7. Bestemmingsplan 

8. Woonomgeving 

9. Rondvraag en sluiting 

 

 

 

1) Welkom, afmeldingen besproken, voorstelrondje ivm de gasten 

2) Notulen aanvaard ook die van de vorige vergadering. 

3) punten uit de actielijst 

 

Doorgenomen en bijgewerkt. 

 

4)  Ingekomen stukken.  

 

 Bevestiging ontvangst aanvraag evenementensubsidie 

 Toestemming st- Maartensvuur op 11-11 

 Brief aankondiging bouwrijp maken cluster 4 

 Brief omgevingsvergunning 8 patio woningen 

 Uitnodiging om deel te nemen aan gesprek over rotonde Noordsingel. Gesprek is 

inmiddels geweest. Dorus is daar bij geweest (terugkoppeling vragen voor volgende 

vergadering) 

 Parkeernormen zijn doorgezonden door John 

 Facebook, Marc Arts aanmelding als commissielid, (Bas reageert naar hem) 

 Venray in Dialoog, uitnodiging voor deelname aan de dialoog 

 E-mail betreffende indienen principeverzoek voor plaatsen extra infobord. Olaf vindt 

het niet terecht dat de gemeente ons voor dit soort vragen probeert in een procedureel 

traject te duwen met behandelingskosten als gevolg. De doelstelling was te komen tot 

een algemeen overleg/dialoog. Hier is een tijdje over gediscussieerd maar niet echt een 

oplossing voor gekomen. Besloten is dat we een locatie proberen te kiezen waar we 

het bord willen hebben, de gemeentelijke procedure doorlopen en dat Ingrid probeert 

of we de behandelkosten niet hoeven te betalen.  
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5. Sociaal klimaat.  

 Plus en Jamin sponsoren weer St Maarten 

 Diana Ummels wil resultaten van enquette over zorgteams bespreken. Doorgeven data 

volgende vergadering (Olaf) 

 

 

6. Verkeer. Dorus niet aanwezig 

 Naambordjes Boomvalk zijn geplaatst. Kijken of het nu beter wordt. Zo niet dan 

vragen er nummers bij te plaatsen. 

 Bij het eerste overleg over rotonde is er vanuit de wijkraad geen vertegenwoordiging 

geweest. Die was wel geregeld maar is niet op komen dagen. Voor het tweede overleg 

had zich niemand aangemeld. Dave heeft Olaf hierover gebeld en uiteindelijk is Dorus 

vanuit de commissie verkeer gegaan. Dorus moet nog toelichten wat er besproken is. 

Olaf merkt op dat wij graag willen dat de gemeente ons betrekt bij besluitvorming. 

Indien we dan uitgenodigd worden om mee te praten moeten we ook komen opdagen. 

Als we dat niet doen worden we zeker niet serieus genomen. 

 

7. Bestemmingsplan:  

 Eerste vrije kavel laatste fase is verkocht. 

 

8. Woonomgeving:  

 Keep it clean day, goed bezocht. Diana complimenten voor de organisatie. 

 Rolf kijkt contract voor rotonde onderhoud na. (3 of 5 jaar) Nadenken over hoe na die 

tijd onderhoud vorm gaat krijgen.  

 

9. Rondvraag/overige:  

Bas, geeft aan nog 1 jaar zitting te willen hebben in het bestuur. Wil wel in 

Activiteitencommissie voor Pasen en Zeskamp. 

 

Joyce. AVG oppakken. Joyce doet voorstel. 

Joyce kijkt ook even de inschrijvingen bij de KvK na en of die gewijzigd moeten worden nu 

er bestuurswijzigingen zijn. (Ine Hendriks, Maikel Punt zijn al een tijdje weg, Olaf Duisters 

stopt per 31-12-2018) 

 

Hugo bevestigd dat hij de het initiatief van Rob Olthof wil gaan oppakken om een 

hondenuitlaatterrein gerealiseerd te krijgen. Van belang zijn de volgende stappen: 

- Welke locaties zijn eventueel geschikt; 

- Is er voldoende draagvlak in de omgeving; 

- Is er voldoende behoefte aan een dergelijk terrein of vinden de hondenbezitters 

de uitlaatmogelijkheden in de wijk voldoende. 

- Wie zijn bereidt dit terrein mee aan te leggen en langdurig te onderhouden en 

schoon te houden; 

- Een planvoorstel wordt eerst in de wijkraad besproken waarna we met een 

voorstel richting gemeente kunnen. 

Ingrid gaat even na wie binnen de gemeente contactpersoon kan zijn voor een dergelijk 

verzoek. 

 

Als agendapunten voor het eerste overleg voor januari is  gesproken over: 
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- Het maken van een overzicht over welke activiteiten er al zijn, welke er nog 

gewenst zijn, hoe we daar mensen voor vinden, wie wil zich daar voor inzetten 

- Formaliseren van de bestuurstructuur en commisies (invullen namen 

bestuursleden en diverse commissies) 

- AVG, KvK, statuten 

 

Ilse, wil graag iets met de activiteiten gaan doen. Multifunctioneel. 

 

 

 

Actielijst: 

Nr Omschrijving Actie houder Status 

1 Hugo neemt taken over van Rob inzake 

hondenuitlaatterrein 

(Ingrid vraagt na bij wie we met vragen terecht 

kunnen) 

Hugo/Ingrid doorstart 

2 Notulen op site zetten  Marc Permanent 

3 Navragen parkeernormen  Dorus gereed 

4 Wilms wil meewerken (tel contact met Olaf 

geweest) 

Eerst locatie kiezen, toestemming gemeente krijgen. 

 

Marc/Joyce Gereed, nu 

principe verzoek 

indienen. Marc/ 

Joyce zorgt 

daarvoor. Ingrid 

kijkt of teruggave 

leges mogelijk is. 

5 Halloween optocht 2019 voor te bereiden Nog in te vullen  

6 Wat moeten we met de AVG Joyce Wordt uitgewerkt 

7 Doorsturen stukken WRO Hugo Permanent 

8 Doornemen statuten (o.a. roulatie bestuursleden) Joyce Wordt uitgewerkt 

9 Statuten: Kvk inschrijving wijzigen ? Joyce Wordt uitgewerkt 

10 Flyer maken, 2 keer per jaar Werkgroep 

Sociaalklimaat 

Voor volgende 

activiteit 

11 Als Schapen geweest zijn staan er nog allerlei hoge 

planten die de schapen niet lusten. Is het mogelijk 

die af te maaien. 

Dave Navragen bij Ron 

Berben 

14 Vragen naar grondpositie Broekweg-Tuureluur  Olaf In uitvoering 

15 Nadenken over  invulling 

bestuursfuncties/commissies 

Allen Voor volgende 

vergadering 

16 Nakijken termijn onderhoudscontract rotondes en 

voorstel hoe verder te gaan indien contract af loopt 

Rolf Voor volgende 

vergadering 

17 Doorgeven eerst volgende vergaderdatum aan Diana 

Ummels 

Olaf Reeds gebeurd 

18    

 

 

Vergaderplanning 2019, aanvang 20:00 (datum, locatie) 

 

7 januari 2019   Dorus, Boomvalk 43 

11 maart 2019  Rolf, Laagheidehof 7 

6 mei 2019   Ilse, Sperwerstraat 23 
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1 juli 2019  Marc, Buizerdlaan 2 

2 september 2019 Joyce, Sperwerstraat 24 

4 november 2019 Bas, Boomvalk 1 

 


